

Important update- Airport Lounge Access

تحديث هام - خدمة دخول صالات المطار

Effective **2 February 2026**, our partner **"Visa"** will introduce enhancements to your travel experience. To continue enjoying yearly complementary airport lounge access, please note the following key updates.

Terms & Conditions:

- Visa Infinite:** Requires an international transaction (online or in-store) equivalent to minimum 1 USD within 90 days prior to lounge usage.
- Visa Signature:** Requires an international transaction (online or in-store) equivalent to minimum 1 USD within 90 days prior to lounge usage.
- Visa Platinum:** Requires an international transaction (online or in-store) equivalent to minimum 1 USD within 90 days prior to lounge usage.
- This transaction must be made **within 90 days before the lounge visit**.
- It may take **up to 10 days** for the transaction to reflect in the lounge system.
- If this requirement is not met, **lounge access will be declined**.

Card Type *	Guests Allowed	Lounge Visits
Visa Infinite	1 guest	Unlimited
Visa Signature	No guests	Up to 12 visits per year
Visa Platinum	No guests	Up to 6 visits per year

- Guests count as separate visits.
- * Prepaid cards are excluded.
- Lounge access is available once the eligibility requirement is met; otherwise, entry will not be allowed.
- The number of lounge visits depends on your card type (unlimited, up to 12 visits, or up to 6 visits per year).
- Guest access stays the same based on your card type (cardholder only or a limited number of guests).

For more information, download and access the **"Visa Airport Companion App"**.

اعتباراً من **2 فبراير 2026**, سوف يقدم شريكنا **"فيزا"** بعض التحديثات الهامة على تجربة السفر. لمساعدتك لمواصلة الاستمتاع بزياراتك السنوية المجانية لصالات المطارات، يرجى التعرف على التحديثات التالية، يرجى التعرف على التحديثات التالية.

الشروط والأحكام:

- فيزا إنفينيت:** يجب إجراء معاملة دولية (إلكترونياً أو في محل) تعادل 1 دولار أمريكي خلال 90 يوماً قبل استخدام الصالات.
- فيزا سيفنتش:** يجب إجراء معاملة دولية (إلكترونياً أو في محل) تعادل 1 دولار أمريكي خلال 90 يوماً قبل استخدام الصالات.
- فيزا البلاتينية:** يجب إجراء معاملة دولية (إلكترونياً أو في محل) تعادل 1 دولار أمريكي خلال 90 يوماً قبل استخدام الصالات.
- هذه المعاملة يجب أن تتم خلال **90 يوماً قبل زيارة صالة المطار**.
- قد يستلزم الأمر حتى **10 أيام** قبل أن تظهر المعاملة في نظام صالة المطار.
- إذا لم يتم تلبية هذا الشرط، **لن يُسمح بدخول صالة المطار**.

نوع البطاقة*	عدد الضيوف المسماوح لهم بالدخول	عدد مرات زيارة الصالات
فيزا إنفينيت	ضيف واحد	غير محدودة
فيزا سيفنتش	لا يسمح بدخول ضيوف	حتى 12 زيارة سنوياً
فيزا البلاتينية	لا يسمح بدخول ضيوف	حتى 6 زيارات سنوياً

- يُحتسب دخول الضيوف كزيارات منفصلة.
- * لا تسرى على البطاقات مسبقة الدفع.
- إذا لم يتم تلبية متطلبات التأهيل، **لن يُسمح بدخول صالات المطارات**.
- يختلف عدد مرات الزيارة على حسب نوع البطاقة (غير محدودة، أو 12 زيارة، أو 6 زيارات سنوياً).
- لن يتم تغيير سياسة دخول الضيوف على أساس نوع بطاقةك (حامل البطاقة فقط أو عدد محدود من الضيوف).

لمزيد من المعلومات، يرجى تحميل تطبيق **"Visa Airport Companion"**